
Uspeh mladega
glasbenika

Malc je šol. ki se lahko postavijo z učcnci. ki
dcseeajo vrhunske uspehe. Horjulska se lahko z na-
darjenim pianistom Blažem Puciharjem, učcncem 8.
razreda. ki že osmo lelo obiskuje glasbeno šolo in vsa
leta dosega lepe uspehe in 24. aprila je imel v Sloven-
ski filharmoniji koncert skupaj s komornim orkc-
strom Camerata Labacensis pod taktirko Marka Mu-
niha. Zaigra! je Haydnov koncert za klavir in orke-
ster v D-duru.

- Blaž, povej nam, kako lahko tako mlad fanl
postane tako velik mojster!

To je vprašanje. ki ga pogosto slišim. seveda pa
poznam še marsikoga. ki je še mlajši od mene. pa
tudi seže po velikih uspehih. Ko sem pred osmimi
leti prvič vstopil v glasbeno šolo. mi tudi na kraj
pameti ni prišlo. da bom kdajkoli igral z orkestrom.

Vendar sem hitro napredoval. Preskočil sem drugi
razred pri klavirju in pri teoriji. V šestem razredu
osnovne šole sem opravil sprejemne izpite in prišel
na srednjo glasbeno šolo. kjer mi je profesor že v II.
polletju predpisal ta koncert in tako se je zgodilo.

- Kako vztrajen moraš biti?

Ne smeš biti samo vztrajen, moraš se prisiliti in
dobesedno »prikleniti« za klavir. pa tudi čc je lepo
vreme. primerno za igre z žogo.

- Kakšen je tvoj delovni dan?

Najprej. ko pridem iz šole. sedem za klavir. pa
tudi če igram samo eno minuto. Potem naredim vse
za šolo in šele nato resno sedem h klavirju. Če pa
naslednji dan ni težak in naporen. se odpravim ven
na svež zrak. da se sprostim.

- Ali si že kdaj pomislil, da opustil igranje?

To. da bi vse skupaj pustil. mi je šlo po glavi le na
začetku 1. razreda. Sedaj pa na to ne pomislim niti za

hip, kajti če 7 let igraš in nastopaš, se lega navadiš in
s tem živiš.

- Kako si doživljal nastop v Celju in kako v Fil-
harmoniji?

Nastop v Celju je čisto navaden nastop. kjer zai-
graš tri skladbe. potem te žirija oceni in uvrsti.
Koncert v Filharmoniji pa je tako odlična stvar. da za
klavirjem prav posebno uživaš. Seveda je bil koncert
mnogo bolj pomemben kot tekmovanje in tega sem
se prav dobro zavedal. zato seni dal od sebe vse.

- Katere skladbe najraje igraš?

Najraje igram skladatelja Frederica Chopina. To
so valčki. mazurke, poloneze in preludiji.

- Veliko si menjal profesorje.lKaj meniš o lem?

V prvem. drugem in iretjem razredu sem hodil
k profesorju Haasu, ki je bil zeio zahteven in strog.
»dal« pa mi je veliko začetnega znanja. V četrti
razred sem prišel k prof. Bauerjevi. ki me je učila tri
leta. Po izpitu pa prišel še k prof. Lovšetu. Šele po
prvem polletju sem ga dodobra razumel in odkril. kaj
hoče. Menjava učiteljev je vedno težka.

- Kakšni so tvoji načrti za v bodoče?

Posebno velikih načrtov nitnam. Profesor mi je že
dal note za Mozartov koncert za dva klavirja in
orkester. kaj bo iz tega nastalo, bomo pa videli.
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